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REFERAT 
Vallensbæk Sejlklub afholdt ordinær generalforsamling torsdag den 21. marts 2024 kl. 19:00 – 

20:50. Mødet blev afholdt i VSK’s klublokale. 

 

Der var 37 stemmeberettigede repræsenteret ved generalforsamlingen. 

 

Velkomst 

 

VSK’s formand Jens Klæbel bød forsamlingen velkommen og orienterede om dagsordenen samt 

en ledig plads i bestyrelsen som revisor. 

 

 
1. Valg af dirigent 

Jens Klæbel foreslog Mogens Saigal som dirigent. 

 

Forsamlingen valgte med akklamation Mogens Saigal som dirigent. 

 

Dirigenten takkede for valget og konstaterede, at generalforsamlingen var indkaldt i 

overensstemmelse med fristerne i Vallensbæk Sejlklubs vedtægter. 

 

 
2. Formandens beretning 

Den skriftlige beretning er sendt ud til alle medlemmer. Formand Jens Klæbel supplerede den 

skriftlige beretning med at se på mål og aktiviteter: 
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Herefter fremlagde formanden en supplerende mundtlig beretning, der dækkede følgende 

emner: 

 

 
 

Dirigenten konstaterede, at der ikke var spørgsmål eller kommentarer. 

 

Forsamlingen tog derfor formandsberetningen til efterretning med akklamation. 

 

 

 

3. Fremlæggelse af det reviderede regnskab for 2023 til godkendelse 

Næstformand Henrik Borch gennemgik driftsregnskab med væsentlige afvigelser samt status 

regnskab. 

 

Driftsregnskabet viser, at indtægterne i 2023 er på 2.274.146 kr., hvilket er 357.146 kr. mere 

end budgetteret. Omkostningerne er på 2.258.907 kr. og det er 361.907 kr. mere end 

budgetteret. Samlet set viser året 2023 et overskud på 15.239 kr., hvilket er 4.761 kr. mindre 

end budgetteret.  

 

Resultatet af årsregnskabet 2023 for Vallensbæk Sejlklub er derfor, at vi er kommet godt ud af 

året med en lille tilbagegang af medlemmer, et stort aktivitetsniveau og et tilfredsstillende 

resultat, hvad økonomien angår. 

 

Dirigenten konstaterede, at der ikke var spørgsmål eller kommentarer. 

 

Forsamlingen godkendte det reviderede regnskab for 2023 ved akklamation. 
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4. Fremlæggelse af mål og aktiviteter for indeværende år 

Jens Klæbel fremlagde VSK’s mål og aktiviteter som følger: 

 

 
 
Christian Videbæk stillede spørgsmål til, om man kan gøre mere for at promovere J80 sejlads i 

klubben. Mange andre klubber har et højt aktivitetsniveau. 

Jens Klæbel kommenterede, at det ligger under Per Jacobsen, som desværre ikke var tilstede 

på generalforsamlingen. Men formanden tog kommentaren til efterretning og vil videreformidle 

kommentaren til Per Jacobsen. 

 

Dirigenten konstaterede, at der ikke var flere spørgsmål eller kommentarer. 

 

Forsamlingen godkendte mål og aktiviteter for indeværende år ved akklamation. 

 

 

 
5. Fremlæggelse af budget for 2024 samt fastsættelse af kontingenter for 2025 

Næstformand Henrik Borch gennemgik budget for 2024. 

 

Jens Klæbel fremlagde herefter forslag om kontingentsatser for 2025, som forbliver uændrede 

i forhold til 2024 satserne. 

 
Dirigenten konstaterede, at der ikke var spørgsmål eller kommentarer. 

 

Forsamlingen godkendte kontingentsatser for 2025 ved akklamation. 

 

 

 
6. Indkomne forslag: Der er ingen forslag til behandling 

Dirigenten konstaterede, at der ikke var indkommet nogen forslag. 
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Dirigenten suspenderede herefter generalforsamlingen for, at uddele årets Klubstander. 

Jens Klæbel uddelte årets Klubstander til John Gericke.  

 

Formanden faciliterede herefter et indslag, hvor Europajolle sejler Maria Bøggild fortalte om 

hendes bedrifter indenfor sejlsport og i særdeleshed indenfor Europajolle, hvor hun vandt EM i 

Polen i 2024. 

 

Dirigenten genoptog herefter generalforsamlingen. 

 

 

7. Valg til bestyrelsen 

Ifølge vedtægternes §12 vælges i lige år formand og op til 3 ordinære bestyrelses-

medlemmer. 

 

Bestyrelsen vil gerne bede om godkendelse af en rokade i bestyrelsen, således at vi også 

vælger næstformand, kasserer og et bestyrelsesmedlem for et år. 

 

Formand Jens Klæbel genopstiller som formand. 

Jens Klæbel blev valgt for 2 år. 

 

Næstformand Henrik Borch opstiller som kasserer. 

Henrik Borch blev valgt for 1 år. 

 

Kasserer Kirsten Frydensbjerg opstiller som bestyrelsesmedlem. 

Kirsten Frydensbjerg blev valgt for 1 år. 

 

Bestyrelsesmedlem Maria Mille Pedersen opstiller som næstformand. 

Maria Mille Pedersen blev valgt for 1 år. 
 

 

John Gericke genopstiller som ordinært bestyrelsesmedlem. 

John Gericke blev valgt for 2 år. 

 

Jan Stephensen genopstiller som ordinært bestyrelsesmedlem. 

Jan Stephensen blev valgt for 2 år. 

 

Christian Mørch genopstiller som ordinært bestyrelsesmedlem. 

Christian Mørch blev valgt for 2 år. 
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Den samlede bestyrelse ser herefter således ud: 

 

Funktion Navn Valgt Mail   

Formand Jens Klæbel 2024 for 2 år jk@vallensbaek-sejlklub.dk 

Næstformand Maria Mille Pedersen 2024 for 1 år mp@vallensbaek-sejlklub.dk 

Kasserer Henrik Borch 2024 for 1 år hb@vallensbaek-sejlklub.dk 

Bestyrelsesmedlem Kirsten Frydensbjerg 2024 for 1 år kf@vallensbaek-sejlklub.dk 

Bestyrelsesmedlem John Gericke 2024 for 2 år jg@vallensbaek-sejlklub.dk 

Bestyrelsesmedlem Jan Stephensen 2024 for 2 år jst@vallensbaek-sejlklub.dk 

Bestyrelsesmedlem Christian S. Mørch 2024 for 2 år csm@vallensbaek-sejlklub.dk 

Bestyrelsesmedlem Jesper Hjøllund 2023 for 2 år jh@vallensbaek-sejlklub.dk 

Bestyrelsesmedlem Carsten Adsersen 2023 for 2 år cad@vallensbaek-sejlklub.dk 

Suppleant Jan Christiansen 2023 for 2 år jc@vallensbaek-sejlklub.dk 

Suppleant Per Jacobsen 2023 for 2 år pj@vallensbaek-sejlklub.dk 

 

 

 

8. Valg af 2 revisorer og 1 revisorsuppleant 

 

Sejlklubbens revisor, Anders Fogh genopstiller ikke og dirigenten spurgte general-

forsamlingen, om der er en kandidat til posten. 

 

Jens Ole Hestbæk meldte sig og opstillede som revisor.  

Jens Ole Hestbæk blev valgt for 1 år. 

 

 

Bestyrelsen foreslår genvalg af Henrik Visborg Thune som revisor 

Bestyrelsen foreslår genvalg af Helge Pedersen som revisorsuppleant 

 

Henrik Visborg Thune genopstiller som revisor.  

Henrik Visborg Thune blev valgt for 1 år. 

 

Helge Petersen genopstiller som revisorsuppleant. 

Helge Petersen blev valgt for 1 år. 

 

 

 

 
9. Information fra Vallensbæk Havn 

Havnebestyrelsens formand Søren Christiansen kunne ikke være tilstede på 

generalforsamlingen. 

Havnens VSK bestyrelsesmedlem Mogens Saigal rapporterede kort om havnens drift og 

øvrige forhold, herunder dybden i indsejlingen, klimasikring og nye broer. 

 

Yderligere information findes på havnens hjemmeside (vhkb.dk). 

 

 

 




